
ادامه از صفحه اول
روحاني تصريح كرد: درست است كه ما در شرايط 
بسيار س��خت اقتصادي قرار داريم اما در موارد 
ضروري و لازم براي مبارزه با اين ويروس با همه 

توان در خدمت مردم خواهيم بود. 
 بيش از 430 هزار تن بهبود يافتند

سيما س��ادات لاري گفت: از روز۲7 تا ۲۸ مهر 
۱۳۹۹ و بر اساس معيارهاي قطعي تشخيصي، 
۴ هزار و ۲۵۱ بيمار جديد مبت��ا به كوويد۱۹ 
در كشور شناسايي ش��دند كه يك هزار و ۹۴۸ 
نفر از آنه��ا بس��تري هس��تند.  وي تأكيد كرد: 
»خوش��بختانه تا كنون ۴۳۱ هزار و ۳۶۰ نفر از 
بيماران، بهبود يافته يا از بيمارستان ها ترخيص 
ش��ده اند.« لاري اف��زود: » ۴ه��زارو77۱ نفر از 
بيماران مبتا به كوويد۱۹ در وضعيت ش��ديد 
اين بيماري تحت مراقبت ق��رار دارند. تا كنون 
۴ ميليون و ۵۴۰ هزار و ۴۵۵ آزمايش تشخيص 

كوويد۱۹ در كشور انجام شده است.«
 3 استان همچنان در وضعيت هشدار

وي تصريح كرد: » استان هاي تهران، اصفهان، قم، 
آذربايجان شرقي، خراسان جنوبي، سمنان، قزوين، 
لرستان، اردبيل، خوزستان، كرمانشاه، كهگيلويه 
و بويراحمد، گيان، بوشهر، زنجان، ايام، خراسان 
رضوي، مازندران، چهارمح��ال و بختياري، البرز، 
آذربايجان غربي، مركزي، كرمان، خراسان شمالي، 
همدان، يزد و كردس��تان در وضعي��ت قرمز قرار 
دارند. استان هاي هرمزگان، فارس و گلستان نيز 

در وضعيت هشدار قرار دارند.«
رئيس ستاد كل نيروهاي مس��لح هم در همين 
راستا نسبت به در اختيار گذاشتن بيمارستان ها و 
مراكز درماني و امكانات نيروهاي مسلح در سراسر 

كشور به ستاد ملي مقابله با كرونا تأكيد كرد. 
 مش�اركت فراگي�ر نيروهاي مس�لح در 

كمك به بيماران كرونا
جلسه قرارگاه بهداش��تي درماني امام  رضا صبح 
ديروز به طور همزمان به صورت ويدئو كنفرانس 
در ستاد كل نيروهاي مسلح، ارتش، سپاه، نيروي 
انتظامي و وزارت دفاع برگزار ش��د.  در راستاي 
ارزيابي نحوه خدمت رساني و بهره مندي هرچه 
بيشتر از توانمندي و ظرفيت هاي كامل نيروهاي 
مسلح در كمك به درمان بيماران مبتا به كرونا 
و تحقق فرمان فرماندهي معظم كل قوا ) مدظله 
العالي(، قرارگاه بهداشتي درماني امام رضا ديروز 

به رياست سرلشكر پاسدار محمد باقري رئيس 
ستاد كل نيروهاي مسلح  برگزار شد. 

مراس��م قرارگاه بهداش��تي درماني امام رضا با 
حضور تمامي فرماندهان و مسئولان قرارگاه هاي 
نيروهاي مسلح به صورت ويدئو كنفرانس برگزار 
شد. در اين مراسم رؤساي كميته هاي تخصصي 
و قرارگاه ه��اي تابع��ه در ارتش، س��پاه، نيروي 
انتظامي و وزارت دفاع گزارشي از روند فعاليت ها 
و مش��اركت فراگير نيروهاي مسلح در كمك به 

درمان بيماران كرونا را ارائه كردند. 
 تأكيد بر استمرار آگاه سازي

در اين جلس��ه سرلش��كر باق��ري از خدمات و 
فعاليت هاي انجام ش��ده نيروها و س��ازمان هاي 

نيروهاي مس��لح تش��كر و قدرداني كرد. وي در 
لبيك به فرمان فرمانده��ي معظم كل قوا مبني 
بر مش��اركت و همكاري حداكثري و استفاده از 
تمامي ظرفيت هاي نيروهاي مسلح در كنترل، 
نظارت، پيش��گيري، درمان و كمك به بيماران 
كرونايي بر در اختيار گذاش��تن بيمارستان ها و 
مراكز درماني و امكانات نيروهاي مسلح در سراسر 

كشور به ستاد ملي مقابله با كرونا تأكيد كرد. 
رئيس ستاد كل نيروهاي مسلح همچنين اتخاذ 
تدابير و سياست هاي پيشگيرانه مؤثر و تداوم آن 
تا حصول نتيجه مطمئن و تقليل ميزان فراگيري 
اين بيماري و لزوم استمرار آگاه سازي و آموزش 
همگاني مردم در نحوه مراقبت و مقابله با بيماري 

كرونا را مورد تأكيد قرار داد. 
 در اين جلس��ه، عليرضا رئيس��ي مع��اون وزير 
بهداش��ت و درمان و قانعي رئيس كميته علمي 
ستاد ملي مقابله با كرونا با قدرداني از فرماندهان 
نيروهاي مسلح و كادر درماني سازمان هاي تابعه 
در همكاري با ستاد ملي كرونا، آخرين وضعيت 
فراگيري اين بيماري در سطح كشور و اقدامات و 
فعاليت هاي پيشگيرانه و روند درمان مبتايان و 
ميزان اثربخشي تدابير و سياست هاي اتخاذ شده 

را تشريح كردند. 
  ب�ه زودي درب�اره محدوديت ها تصميم 

مي گيريم
معاون كل وزارت بهداشت هم روز گذشته در 
رابطه با تمدي��د محدوديت ه��اي كرونايي در 
مناطق و ش��هرهاي داراي ش��يوع بالا گفت: » 
تا زمان كنترل كامل بيماري درخواست ادامه 
محدوديت ها را داريم و بس��ته به آمارهايي كه 
طي چند روز آينده خواهيم داشت، درخواست 
تمديد و تشديد برخي از محدوديت ها را خواهيم 

داشت.«
ايرج حريرچي با اشاره به درخواست شوراي شهر 
مبني بر تعطيلي دو هفته اي تهران براي كنترل 
ش��يوع بيماري اظهار كرد: »اين درخواس��ت 
بايد ابتدا در س��تاد ملي كرونا مطرح شود تا در 
اين رابطه تصميم گيري شود ولي هنوز مطرح 

نشده است.«
مع��اون وزير بهداش��ت همچنين در پاس��خ به 
انتقادات در خصوص پروتكل هاي درماني كرونا 
در كشور اذعان داشت: » همين جا خيلي واضح و 
شفاف اعام مي كنم كه با توجه به اطاعات علمي 
موجود در دنيا، هنوز هيچ داروي خاص و مؤثري 

براي اين بيماري وجود ندارد.«
 خطر خبر واكسن

حريرچي با بيان اينكه اعام و انتشار خبر كشف 
و توليد دارو و اكسن كرونا خدمت نيست، اظهار 
كرد: »با انتش��ار هر خبري درباره دارو واكس��ن 
كرونا كه اكثراً هم بي اساس و كم اساس هستند، 
سطح و ميزان رعايت فاصله گذاري هاي اجتماعي 

در سطح جامعه كمتر مي شود.«
گفتني اس��ت آمار جهاني مبتاي��ان به عفونت 
كوويد ۱۹ به ۴۰ ميليون و ۲۸7 هزار و ۳7۴ نفر 
رسيد و تاكنون مرگ يك ميليون و ۱۱۸ هزار و 
۳۹۶ نفر نيز در اثر اين بيماري تأييد شده است. 
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امامي مدعي شد كه اتومبيل آئودي را خود پدرش خريده و او نه مستقيم بلكه با واسطه قير مي خريد

من قير  خريدم پدرم آئودي

کروناي رها شده لعنتي!

 يك ريال به هيچ 

عليرضا سزاوار
پ�ول   گزارش  2 صراف�ي 

نداده ام. با واسطه 
فقط 10 ميليارد تومان قير خريده بودم. پدرم 
خودش اتومبيل آئودي خريده و بيشتر از پول 

آئودي هم به من كمك مالي مي كرد! 

ششمين جلسه رسيدگي به اتهامات محمد امامي 
و ديگر متهمان اين پرونده روز گذشته به رياست 

قاضي مسعودي مقام برگزار شد. 
در ابتداي جلسه قاضي از وكيل متهم خواست در 

جايگاه قرار گيرند و به دفاعيات خود بپردازند. 
 چ�را ب�ه نماين�ده دادس�تان تذك�ر 

نمي دهيد؟
وكيل امامي در جايگاه قرار گرفت و گفت: »زماني 
كه پرونده در دادسرا تش��كيل مي شود در ابتدا 
شكايت ش��اكي مطرح اس��ت كه در اين پرونده 
خبري ازآن نيس��ت.«  وي در ادام��ه خطاب به 
نماينده دادستان گفت: »چه تعداد از حقوقدانان 

داخلي با نظر قضايي شما موافق هستند؟«
وكيل مدافع امامي خطاب به رياست دادگاه هم 
گفت: »چرا از ش��اكي حماي��ت و او را راهنمايي 
مي كنيد؛ متهم بايد اسناد را ببيند و ايرادات آن 
شنيده شود. شما گوش ش��نوا داريد، ولي حرف 
ش��نيدن براي متهمي كه در معرض شديدترين 
حكم قرار دارد، كافي نيست. چرا زماني كه نماينده 
دادس��تان موضوعي را در خارج از كيفرخواست 

مطرح مي كند به او تذكر نمي دهيد؟«
 اشتباهات قانوني وكيل

در اين بخش از جلس��ه دادگاه  با پايان دفاعيات 
وكيل مدافع امامي، قاضي مسعودي مقام  اظهار 
كرد: »مطالب ش��ما در چارچوب كيفرخواست 
نبود اين وظيفه شما است كه پرونده را بخوانيد و 
مستندات را اخذ كنيد. اگر توانايي علمي داريد، 
دفاع ماهيتي و ش��كلي كنيد و اگر نداريد، نوبت 
به س��ايرين مي رس��د.« قاضي افزود: »ارزيابي 
دادگاه در رأي است. شما دنبال جدل هستيد. در 
چارچوب كيفرخواست دفاع كنيد.« وي با اشاره 
به ذكر اشتباه برخي از مواد قانوني توسط وكيل 
متهم امامي افزود: » اينكه مواد قانوني را اشتباه 

مي گوييد، صحيح نيست.«
 روند خريد قير به من ربطي ندارد!

در ادامه رئيس دادگاه از امامي خواست تا جهت 
ارائه توضيح��ات در خصوص بخ��ش ديگري از 

اتهامات خود در جايگاه قرار گيرد. 
امامي هم در جايگاه قرار گرف��ت و با بيان اينكه 
اگر اين جلسات دادگاه علني بود و آن را همگان 
مي ديدند در جلسه چهارم و پنجم تناقضات آن 
مشخص مي ش��د، خطاب به نماينده دادستان 
گفت: » آقاي قهرماني ب��ا كليپ قدرداني رئيس 

ديوان و ۲۰:۳۰ نمي توان راه را كوتاه كرد. من ۱۰ 
ميليارد تومان در ايران به مهدي محمدي دادم 
و دليلش اين بود شركت هايي در بازار قير بودند 
و اين پول را به او دادم كه اگر ش��خصي در بازار 
خواست قير بفروشد براي من بخرد. محمدي با 
كاركرد خودش و تجارتي كه داشت و پولي كه در 
اختيار وي گذاشتم ممكن بود از طريق صرافي ها 

كار كرده باشد، اما او كارمند من نيست.«
وي اف��زود: » اعام ش��د كه براي پ��درم آئودي 
خريدم، اما خريد آئودي مربوط به سال ۹۵ است 
و اسناد نيز موجود است كه پدرم خودش خريده 
و پول واريز ش��ده و س��ند آن نيز موجود است؛ 
او از محل فروش ملك پ��دري مبالغ زياد تري و 
بيشتر از پول آئودي به من داد و ارتباطي با اين 

موضوع ندارد.«
 مداركي كه امامي توليد مي كند!

امامي خاطر نش��ان ك��رد: »جمل��ه اي را آقاي 
قهرماني بار ها مطرح كرد و مدعي ش��د كه من 
اساساً پولي نداش��ته ام و وارد بانك سرمايه شدم 
و تمامي پول ها از محل تس��هيات بوده اس��ت. 
لازم است بگويم  در مورد شركت روشه كه اولين 
همكاري با بانك سرمايه بود پيش از تسهيات 
۱۸ ميليارد گردش داش��تم و در بانك ملت نيز 
بيش از ۴۵ ميليارد تومان گردش داشتم. ما در 
برج ۱۱ افتتاح حس��اب كرديم و در برج ۱۲ وام 
گرفتيم و اولين تسهيات ۲۰ ميلياردي روشه را 

در اسفند ماه ۹۱ اخذ كرديم.«
قاضي از متهم خواس��ت مداركش را ارائه كند و 
پس از دريافت م��دارك از امامي گفت: » بخش 
عمده اي از مداركي كه ارائه شده است دستنوشته 
خودتان اس��ت و مابقي مدارك ني��ز در پرونده 

وجود دارد.«
وي اف��زود: » بنده از نرخ مصوب��ه بانك مركزي 
نيز سود بيشتري پرداخت كردم، از طرفي روال 

قانوني طي ش��ده و هيچ روابط ناسالمي در اخذ 
تسهيات وجود نداشته است.«

در ادامه دادگاه قاضي مسعودي مقام از نماينده 
دادستان خواست تا مطالب خود را در خصوص 

شركت هاي امامي)سون و روشه( ارائه دهد. 
 پول هايي كه به حس�اب م�ادر و خواهر 

رفت
نماينده دادستان گفت: »امروز ورود ماهوي به 
پرونده داشتيم و جلسه خوبي بود؛ شما گفته ايد 
۱۰۹ ميليارد تومان فروش داريد و بانك نيز ۵۰ 
ميليارد تس��هيات داده ادعاي ما اين است كه 
صورت هاي مالي كه به بانك داده ايد، واهي است 
و اساساً خريد و فروشي نداشته ايد؛ شما اكنون 
بايد اسناد ۱۰۹ ميليارد تومان خريد و فروش و 

گردش حساب را بياوريد.«
رسول قهرماني با بيان اينكه امامي مدعي است 
واريزي به صرافي ها از محل تسهيات نداشته، 
گزارش��ي از واريزي هاي امامي ب��ه صرافي ها را 
قرائت كرد و گفت: » به حس��اب م��ادر و خواهر 
امام��ي نيز پ��ول واريز ش��ده، اما چهار دس��ت 
چرخيده و در تاريخ ۱۲ مرداد ماه سال ۹۴ پول 
به حس��اب مادر و خواهر وي واريز شده است؛ ما 
مي گوييم امامي صاحيت وام كان را نداش��ته 

است.«
نماينده دادستان تصريح كرد: »امامي در روشه 
گزارش كارشناس��ي اعتباري منفي داشت، اما 
موفق شد تس��هيات بگيرد. در سون كه حتي 

اعتبارسنجي هم نشد و تسهيات گرفت.«
 خانه هديه دادند و تسهيلات گرفتند

رس��ول قهرماني افزود: »در ش��ركت روشه كه 
امامي تس��هيات گرفته، در سه مورد پول هايي 
به حساب آن وكيل مقتول به نام حاجيان رفته 
و مهر ۹۲ اي��ن وكيل از مدير عام��ل وقت بانك 
سرمايه وكالت داشته و ملكي را در بلوار آفريقا به 

نام آن مدير عامل كرده است. اين اقدام در دفتر 
خانه اي انجام شده كه بعد از قتل حاجيان براي 
آن پرونده قضايي تشكيل ش��ده و كانون وقوع 
جرايم بوده است. س��ه هفته بعد از آن، امامي به 
مديرعاملي ك��ه خانه را گرفته نام��ه مي زند و با 

تسهيات موافقت مي شود.«
وي ادام��ه داد: » آق��اي امامي مدعي اس��ت در 
سيراف)بزرگ ترين پالايش��گاه ميعانات گازي 
عس��لويه( توليد داشته اس��ت، ول��ي حتي يك 
ضمانتنامه درست و حس��ابي در اين زمينه ارائه 
نداده اس��ت. ايش��ان هيچ توليدي در س��يراف 
نداشته است. شما هدفتان اين بود كه همانطور 
كه در قير عمل كرده اي��د در اينجا نيز)دريافت 

ميعانات گازي( عمل كنيد.«
 شما سينما را كثيف كرديد

نماينده دادستان اضافه كرد: » نكته ديگري كه 
بايد بگويم اين است كه هم امامي و هم وكيلش 
مي گويند وقتي تسهيات گرفته ايم، مقداري از 
آن نزد بانك ماند، اما نمي گوين��د به اين خاطر 
بوده است كه وثيقه نداده اند. خودشان درخواست 
ك��رده بودند، چ��ون وثيقه نداده اند، بخش��ي از 
تسهيات را مس��دود كنند.« نماينده دادستان 
اضافه ك��رد: » امامي مي خواهد م��ا را در مقابل 
هنرمن��دان قرار ده��د، اما متوجه ش��ده ايم كه 
هنرمندان سوء نيت نداش��تند و ما حتي آنها را 
احضار هم نكرده ايم. آقاي امامي ش��ما ما را در 
مقابل سينمايي ها قرار ندهيد، اتفاقاً شما سينما 

را كثيف كرده ايد.«
قاضي خطاب به نماينده دادس��تان گفت: » در 

چارچوب كيفرخواست صحبت كنيد.«
در ابتداي جلسه نوبت دوم قاضي از متهم خواست 

دفاعيات خود را بيان كند. 
امامي در جايگاه قرار گرفت و خطاب به نماينده 
دادس��تان گفت: » ش��ما فكر مي كرديد كه آدم 
شكس��ت خورده اي را بعد از سه س��ال پاي ميز 
محاكمه مي آوريد. من هم مداركم را به رسانه ها 
مي دهم. سال ۹۵ به بركت شما اتفاقي در زندگي 
ما افتاد كه به واس��طه آن همه ب��ه معلوم الحال 

تبديل شدند.«
رئيس دادگاه خطاب به متهم امامي گفت: » اگر 
با شخصي جنگ و دعوا داريد در بيرون از دادگاه 
اين كار را كنيد؛ ش��ما گفتيد كه مستندات را تا 

ظهر مي دهيد، اما هنوز چيزي نداده ايد.«
در ادامه جلسه دادگاه، نماينده بانك سرمايه هم 
گفت: »وكيل امامي تنها كاري كه كرده اين بود 
كه از افراد مختلف به بهانه هاي گوناگون شكايت 

كرده است و به جز اين كاري نكرده است.«
در پايان قاضي مس��عودي مقام ختم جلس��ه را 
اعام كرد و گفت: جلسه بعدي پنجم آبان ماه در 

ساعت ۸:۳۰ برگزار خواهد شد. 

 سازمان جهاني بهداشت )WHO( به منظور تقويت تاش هاي نظام 
سامت كشور در پاسخ به فوريت بهداشتي همه گيري بيماري كوويد  
۱۹، تعداد ۱۵۰ دستگاه تنفس مصنوعي و ۱۰۰ دستگاه تروموسايكلر 
پيشرفته براي انجام آزمايش  پي سي آر )PCR( به جمهوري اسامي 

ايران تحويل داد. 
 كارشناسان اقتصاد سامت معتقدند انتقال مابه التفاوت منابع ارزي 
حاصل از حذف ارز ترجيحي به خدمات بيم��ه اي براي كنترل قيمت 
دارو پس از حذف آن تجربه اي موفق در گذش��ته است، اما برخي نافي 
اين تجربه موفق بوده و بر افزايش ش��ديد قيمت دارو در صورت انجام 

اين كار تأكيد دارد. 
 رئيس سازمان نظام روانشناس��ي درباره راه اندازي بخش سوگ در 
كلينيك هاي روانشناسي گفت: در شرايطي كه مردم امكان عزاداري 
براي از دست رفتگان و عزيزان خود را ندارند، در اين مراكز روي غم هاي 

فروخفته و دروني مردم تمركز مي شود. 
 C متخصص تغذيه با بيان اينكه بايد روزانه ۶7۵ ميلي گرم ويتامين 
مصرف كنيم، گفت: ليموترش منبع بسيار خوبي از ويتامين C است. 

 مديرعامل سازمان بيمه سامت با اشاره به اينكه هدف بيمه سامت 
پوشش همگاني براي تمام مردم جامعه اس��ت، گفت: حدوداً نيمي از 
جمعيت كش��ور يعني ۴۱ ميليون نفر در پنج صندوق بيمه اي تحت 
پوشش سازمان بيمه سامت هستند كه از اين تعداد ۲۰ ميليون نفر در 

صندوق بيمه روستاييان بيمه شده اند. 
 مدير كل دفتر فناوري اطاعات و ارتباطات وزارت آموزش و پرورش 
با بيان اينكه وزارت آموزش و پرورش درآمدي از شبكه شاد ندارد، برخي 
اظهارات منتسب به وي مبني بر كسب درآمد ماهانه ۱۵۰ ميلياردي 

اين وزارتخانه از شبكه شاد را رد كرد. 
 مدير كل امور دارو و مواد تحت كنترل س��ازمان غ��ذا و دارو درباره 
عرضه داروهاي ترك اعتياد در داروخانه ه��ا گفت: بايد توجه كرد كه 
وظيفه مراكز درمان ترك اعتياد اصاً توزيع دارو نيس��ت، بلكه درمان 
اعتياد است. درمان با توزيع دارو تفاوت بسياري دارد. اصولاً جايي كه 
دارو را تجويز مي كند با جايي كه آن را تأمي��ن و عرضه مي كند، نبايد 

در يك جا باشند. 
 رئيس انجمن مددكاران اجتماعي ايران ضمن تأكيد بر اينكه ساليان 
سال اس��ت كه دولت به س��مت واگذاري خدمات به بخش خصوصي 
حركت كرده  اس��ت، گفت: اين در حالي اس��ت كه خدم��ات اجتماعي 

همچون بهداشت و آموزش قابل واگذاري و خصوصي سازي نيست. 
 مدير كل دفتر كنترل سياب و آبخوانداري سازمان جنگل ها، مراتع 
و آبخيزداري كشور با اشاره به اهميت توسعه طرح هاي آبخيزداري و 
آبخوانداري در كشور و ارتقاي شاخص اجراي فعاليت از متوسط 7۰۰ 
هزار هكتار به يك ميليون و ۳۰۰ هزار هكتار در سال، از رشد متوسط 
سالانه ۵۴ درصدي سطوح تحت پوش��ش فعاليت هاي آبخيزداري و 
آبخوانداري طي دو سال اخير در مقايسه با متوسط بلندمدت سالانه در 

چهار دهه گذشته خبر داد. 
 در جلسه روز گذش��ته كميته ملي تعيين مصاديق شهداي مدافع 
سامت با حضور وزير بهداشت، معاونين رئيس جمهور و رؤساي بنياد 
ش��هيد و امور ايثارگران و سازمان اداري و اس��تخدامي، دستورالعمل 
نهايي نحوه تشكيل و بررسي مدارك و مستندات شهيد خدمت تصويب 
و توسط وزير بهداشت به دانشگاه ها و دانشكده هاي علوم پزشكي سراسر 

كشور اباغ شد. 
 عبدالرضا ميراوليايي، كارش��ناس مس��ئول مالاريا وزارت بهداشت 
از ۳۶۳ مورد مثبت مالاريا در سيس��تان و بلوچستان از ابتداي امسال 

خبر داد. 

كمبود مقطعي انسولين قلمي به دليل تحريم  

عرضه انسولين با کارت ملي، به زودي
مع�اون وزي�ر بهداش�ت گف�ت: كمبوده�اي مقطع�ي تنه�ا در 
م�ورد انس�ولين قلم�ي ب�وده و دلي�ل آن مش�كلات ناش�ي از 
تأمي�ن ارز و انتق�ال آن ب�ه ش�ركت هاي خارجي طرف ق�رارداد 
به دلي�ل تحريم هاي ض�د انس�اني دش�منان ملت ايران اس�ت. 
محمدرضا شانه ساز، رئيس سازمان غذا و دارو اظهار داشت: روز گذشته 
دو محموله از انواع انس��ولين قلمي از گمرك ترخيص شده است و در 
هفته جاري به نسبت آمار بيماران سراسر كش��ور بين داروخانه هاي 
منتخب توزيع مي شود. همچنين محموله هاي بعدي اين دارو در فواصل 

زماني وارد كشور خواهد شد. 
 وي دليل عرضه انسولين قلمي را به صورت سهميه اي مديريت بهينه 
توزيع اي��ن دارو عنوان كرد و اف��زود: بيماران مي توانن��د با مراجعه به 
داروخانه هاي منتخب انسولين خود را تهيه كنند.  معاون وزير با بيان 
اينكه انسولين قلمي يكي از ارزبرترين داروهاي وارداتي كشور است، 
گفت: كمبودهاي مقطعي تنها در مورد انسولين قلمي بوده و دليل آن 
مشكات ناشي از تأمين ارز و انتقال آن به شركت هاي خارجي طرف 

قرارداد به دليل تحريم هاي ضد انساني دشمنان ملت ايران است. 
 معاون وزير بهداشت خاطر نشان كرد: تحريم، واردات برخي از داروها و 
تجهيزات پزشكي را با مشكات عديده مواجه كرده است و در مقاطعي 
واردات انس��ولين با وقفه صورت مي گيرد، به بيماران توصيه مي كنيم 
با مشورت پزشك خود به جاي قلم از ويال انسولين رگولار و NPH كه 
هيچ تفاوتي با انسولين پن )قلمي( ندارد و به وفور در بازار يافت مي شود، 
استفاده كنند.  وي عنوان كرد: با توجه به تفاوت فاحش قيمت اين دارو 
در داخل نسبت به ساير كشورهاي منطقه، در آينده نزديك اين دارو 
براساس كد ملي بيماران توزيع خواهد شد تا ديگر نگراني از بابت تهيه 
آن احساس نكنند، همچنين انواع قلم هاي اين دارو تاپايان سال آينده 

در داخل توليد و نياز كشور برطرف خواهد شد. 

حسين سروقامت

کاغذهايي براي گيج سازي
سازمان تأمين اجتماعي 2 هزار بخشنامه را 

در 60 بند تجميع مي كند
 در خب�ري ب�ه نق�ل از مدي�ر عام�ل س�ازمان تأمي�ن اجتماعي 
آمده اس�ت كه اي�ن س�ازمان 60 بخش�نامه را جايگزي�ن 2هزار 
بخش�نامه قبلي مي كند. تع�دد بخش�نامه هاي اداري در مراكز و 
سازمان ها، عامل اصلي بوروكراسي اداري و سردرگمي مسئولان 
دس�تگاه هاي متول�ي و س�رگرداني ارب�اب رج�وع شده اس�ت. 
 سازمان تأمين اجتماعي با داشتن بيش از ۴۰ ميليون بيمه شده و افراد 
تحت پوشش بيمه اي يكي از س��ازمان هاي بزرگ ارائه خدماتي است 
كه بيش��ترين امور اداري و ارباب رجوع را به خ��ود اختصاص داده اند. 
اين سازمان براي رفع گره هاي اداري و مشكات پيش رو با حجم زياد 
صدور بخشنامه روبه رو است كه در نتيجه آن مراجعان همواره از وجود 

بوروكراسي اداري گايه مند هستند. 
 صدور بخشنامه هاي متعدد براي رفع مسائل و مشكات درون سازماني 
دستگاه ها، در بسياري از موارد عايدي اي به جز سرگرداني و سردرگمي 

كارمندان و ارباب رجوع نداشته است. 
حجم انبوهي از بخش��نامه و مكاتبات اداري براي رفع يك يا چند گره 
اداري كار را به جايي رسانده است كه هر مسئولي و هر دستگاهي به خود 
اين اجازه را مي دهد كه بخشنامه جديدي صادره كند؛ بخشنامه اي كه 
در ظاهر شايد مشكلي را رفع كند،  اما در دراز مدت و در پيچ و خم هاي 
اجرايي و اداري، با تفسير و برداشت هاي مختلف، مشكات بسياري را 

برجا مي گذارد. 
صدور بجاي بخشنامه، مي تواند گره گشا، شفافيت ساز و تسهيل گر امور 
باشد، اما به كرات مشاهده ش��ده كه براي حل و رفع يك مشكل و گره 
اداري و خدماتي، دهها بخشنامه صادر شده است كه مجريان و ارباب 

رجوع ها را با مشكات جديد و بوروكراسي اداري درگير كرده است. 
در بسياري از موارد مش��كل بخش��نامه ها، اولاً كثرت آنها است، دوماً 
غيرشفاف و متناقض و موازي بودن بخشنامه ها و در نهايت سليقه اي 
بودن بسياري از بخشنامه ها؛ اينها به جاي شفاف سازي و تسهيل امور 
تبديل به دست اندازهاي اداري شده اس��ت. دست اندازهايي كه سبب 
اتاف زمان وافزايش هزينه ها مي شود و همواره نارضايتي هاي بسياري 

را به دنبال دارد. 
از طرف ديگر، اينكه دستگاه ها و سازمان ها اعام مي كنند چندين هزار 
بخشنامه را در چند صد بخشنامه جديد تجمع و ادغام مي كنند، نشان 

از غير شفاف بودن قوانين دارد. 
كاغذ بازي و صدور بخشنامه هاي آني و عجولانه مي تواند از تأثير گذاري 
قوانين بكاهد و در برخي موارد قوانين موجود را نا كار آمد سازد. در واقع 
تعدد صدور بخش��نامه به كندي قانون و افزاي��ش هزينه هاي اداري و 

نظارتي مي افزايد. 
تعدد و تغيير كردن پياپي بندها و تبصره هاي بخشنامه ها معضل ديگري 
است كه بوروكراسي اداري را تشديد كرده و نارضايتي ها و سرگرداني 

را هم افزايش داده است. 
بس��ياري از دس��تگاه ها مي توانند به جاي تعدد صدور بخش��نامه به 
شفاف سازي و آگاه سازي درون سازماني بپردازند و با كوتاه كردن مسير 

اجراي قوانين از بوروكراسي اداري بكاهند. 
تجميع سازي بخش��نامه ها و كاستن از بوروكراس��ي اداري به افزايش 
رضايتمندي از دستگاه متبوع و كاهش شكايت و درگيري هاي اداري 
كه زمان بر و هزينه بر است، منجر خواهد شد. بر اين اساس لازم است 
دستگاه ها از صدور بخشنامه هاي جديد و موازي پرهيز كرده و در اسرع 
وقت نسبت به كاهش بخشنامه و شفاف سازي آن اقدام كنند تا شايد 

كمي هم كه شده شاهد تحول اداري باشيم. 

حرفه ها پيوندي استوار با مسئوليت هاي اجتماعي دارند؛ لذا اگر 
وكيل هستيد و مايليد مسئولانه رفتار كنيد، شايسته است:

انصاف و اس�تقلال خود را حفظ نموده، موكلتان را از تعهدات، 
وظايف و توانايي خود مطلع كنيد. 

مددكار باشيد و كاسبكار نباشيد. پرونده اي را كه آگاهي كافي از 
آن نداريد، به همكار مطلع خويش بسپاريد. اگر كار با راهنمايي 

و ميانجيگري حل مي شود، دريغ نكنيد. 
هرچند بلدي�د، قان�ون را دور نزنيد. درمان ده�ي كنيد و درد 

جديدي به دردهاي موكلتان نيفزاييد. 
هر موضوع كوچكي را به پرونده ختم نكنيد. اگر حق با موكلتان 

نيست، اين را صريح و روشن به وي بگوييد. 
مسئوليت موكل خويش را پذيرفته، كار وي را با كمترين هزينه 

راه بيندازيد. 
. . . و س�رانجام به تعبير دكتر كاتوزيان پ�در علم حقوق ايران 
شغل دومي نيز داشته باشيد تا مجبور نشويد براي امرار معاش 

هر پرونده اي را بپذيريد. 
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گود 24 هكتاري محله هرندي
 بوستان زندگي شد 

با تبديل گود 24 هكتاري محله هرندي به بوستان زندگي اين انتظار 
مي رود كه شهرداري تهران س�اير فضاهاي بي دفاع شهري را كه 
قابليت تبديل به فضاهاي خدماتي و فضاي سبز دارند، بهينه سازي 
كند تا از بار كولوني هاي آ سيب هاي اجتماعي در شهر كاسته شود. 
روز گذشته بوستان زندگي در محله هرندي با حضور شهردار و اعضاي 

شوراي اسامي شهر تهران افتتاح شد. 
علي محمد مختاري، مديرعامل سازمان بوستان ها و فضاي سبز شهر 
تهران گفت: اين بوستان داراي امكاناتي نظير درياچه، كتابخانه، سالن 
آمفي تئاتر روباز، ميدانگاه توقف و تعامل فرهنگي و نيز امكانات ورزشي 

و بازي كودكان است. 
وي افزود: محل ساخت اين بوستان در گذشته يكي از گودهاي محل 
بوده و بيش��تر به محل بروز ناهنجاري هاي اجتماع��ي و محل تجمع 
معتادان تبديل شده بود كه با ساخت اين بوستان و به ويژه ساخت ديوار 
پيراموني آن چنين معضاتي حل و فصل خواهد شد و اين فضا تبديل 

به محيطي امن براي تفرج و بازي كودكان خواهد شد. 
وي تأكيد كرد: ارتقاي امنيت اجتماعي منطقه و افزايش سطح سامت 
و بهداشت محله هرندي يكي از اهداف ساخت اين بوستان بوده تا بستر 
مناس��بي براي توس��عه كارآفريني و ايجاد محلي براي گذران اوقات 

فراغت فراهم شود. 
 همچنين پيروز حناچي، ش��هرداري ته��ران تأثير با اش��اره به نقش 
افزايش فضاي س��بز در ارتقاي كيفيت زندگ��ي در تهران گفت: يكي 
از سياست هاي ما در اين دوره با همراهي شوراي اسامي شهر تهران 
ترغيب افزايش فضاي س��بز در پايتخت بوده كه تأثير بس��ياري روي 

ارتقاي كيفيت زندگي در تهران دارد. 
وي با اشاره به تاش مديريت شهري براي احداث بوستان هاي بيشتر در 
سطح شهر تهران گفت: به زودي در منطقه ۱۴ شاهد بهره برداري پارك 
معروف به وثوق الدوله خواهيم بود. پارك هاي حكيم، اخوان، چهارباغ 
و گل ها نيز به زودي افتتاح خواهند شد و به اين ترتيب شاهد افزايش 

سرانه فضاي سبز شهر تهران خواهيم بود. 
 بوستان زندگي با مس��احت ۲۴ هكتار در محله ش��هيد هرندي واقع 

شده است.
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